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Stan drzew przy drogach i liniach kolejowych

Szanowny Panie Marszałku,

 

Podróżując pora jesienno-zimowa po drogach naszego województwa jak i koleja moją uwagę
zwrócił w ostatnim czasie fakt, ze bardzo dużo drzew przy drogach ale również przy liniach
kolejowych jest zaatakowane tzw/ „jemiola”. Nie jestem specjalista w tej branży ale wiem, ze fakt
zaatakowania drzew w ten sposób jest juz dowodem na to, ze drzewo umiera. Chciałbym zapytać
czy nasze służby marszałkowskie albo jakieś inne urzędy nadzorują ta kwestie? Czy są jakieś
programy przeciwdziałania tym coraz intensywniejszym procesom, które mają duży wpływ na nasz
drzewostan w regionie? Jakie są sposoby przeciwdziałania tym procesom i kto za nie odpowiada?
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